



Date: 08/10/2024

Ref no. JTC/Disclosure/2024/21

التاريخ: 2024/10/08

مرجع رقم JTC/Disclosure/2024/21

Messrs.: Boursa Kuwait Company
Messrs.: Capital Markets Authority
Greetings,,,

السادة/ شركة بورصة الكويت
عناية السادة/ هيئة أسواق المال
تحية طيبة و بعد،،،
المحترمين
المحترمين

Subject: Disclosure of scheduled Board of Directors' Meeting of Jassim Transport and Stevedoring Co K.S.C.P

الموضوع: إفصاح بشأن موعد انعقاد مجلس إدارة شركة جاسم للنقلات و المناولة ش.م.ك.ع

Reference to the subject matter above, and pursuant to the provisions of article 4-1-1 of chapter 4 of Module 10 (Disclosure & Transparency) of the Executive Summary of the Law no. (7) of 2010 and its Amendments.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى المادة (4-1-1) من الفصل الرابع من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010.

Jassim Transport and Stevedoring Co. K.S.C.P hereby announces that the Board of Directors is set to meet on Wednesday 09th October 2024 at 1:00PM to discuss a potential investment opportunity .

تعلن شركة جاسم للنقلات و المناولة ش.م.ك.ع عن تحديد موعد إنعقاد إجتماع مجلس إدارة الشركة وذلك في يوم الأربعاء الموافق 2024/10/09 في تمام الساعة الواحدة ظهراً لمناقشة فرصة استثمارية .

Sheikh \ Sabah Mohamad Al Sabah
Vice Chairman


الشيخ/ صباح محمد الصباح
نائب رئيس مجلس الإدارة




Jassim Transport & Stevedoring Co. K.S.C.P.

P. O. Box 22801, Safat 13089, Kuwait

Tel: +965 2228 6100 - Fax: +965 2228 6124

Paid-up Capital K.D. 15,000,000 - C.R. 23954

 www.jtckw.com

 info@jtckw.com

شركة جاسم للنقلات و المناولة ش.م.ك.ع.

ص.ب. 22801، الصفاة 13089، الكويت

تلفون، +965 2228 6100 - فاكس: +965 2228 6124

رأس المال المدفوع 15,000,000 د.ك - سجل تجاري 23954


KR